



15 يوليو 2024 م.

النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في 30 يونيو 2024 م.

يسر إدارة شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.ع) أن ترفق لكم النتائج المالية الأولية غير المدققة عن الفترة المنتهية

في 30 يونيو 2024 م كما هو موضح:-

التغير		الأم		المجموعة		
الأم %	المجموعة %	2023 OMR'000	2024 OMR'000	2023 OMR'000	2024 OMR'000	
51	62	30,706	46,373	30,706	49,645	إجمالي الإيرادات
46	57	(31,445)	(46,059)	(31,445)	(49,380)	تكلفة المبيعات والمصاريف التشغيلية
142	136	(739)	314	(739)	265	صافي الربح/ الخسارة بعد الضريبة

ملاحظة :-

1. النتائج المالية الأولية لنصف السنة المنتهية في 30 يونيو 2024 م كما هو مبين أعلاه هي أرقام أولية غير مدققة وتخضع لمراجعة لجنة التدقيق وموافقة مجلس الإدارة.
2. تم تضمين خطة الدعم الحكومي للقمح والمخصصات الضرورية اعتباراً من 30 إبريل 2024 في النتائج أعلاه لكلا الفترتين 2024 و 2023، وتخضع للتدقيق من قبل مدقق حسابات حكومي .
3. الشركة التابعة " شركة صلالة للمختبرات " في مرحلة التنفيذ .



رافي تريباتي

الرئيس المالي



15th July, 2024.

After Compliments,

Sub: Initial un-audited financial results for the six months period ended 30th June 2024

The Management of SALALAH Mills CO (S.A.O.G) is pleased to announce the Group and Parent Company initial un-audited results for the six months period ended 30th June 2024 as below:-

	Group		Parent		Growth	
	2024 OMR'000	2023 OMR'000	2024 OMR'000	2023 OMR'000	Group %	Parent %
Revenue	49,645	30,706	46,373	30,706	62	51
Cost of Sales & Operating Expenses	(49,380)	(31,445)	(46,059)	(31,445)	57	46
Net Profit/ (loss) after tax	265	(739)	314	(739)	136	142

Notes:

1. The financial results for half year ended 30th June 2024 as tabulated above is initial unaudited numbers and are subject to review by the Audit Committee and approval by the Board of Directors.
2. Government Subsidy Scheme on wheat ended on 30th April, 2024 and necessary provision up to 30th April 2024 is included in above results for both period, 2024 as well as 2023 and are subject to audit by Government auditor.
3. The Subsidiary Company "Salalah Laboratory Company" is under implementation stage.


Ravi C. Tripathi
Chief Financial Officer

